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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VI 

Úřad městského obvodu Pardubice VI – OES 

Kostnická 865, Svítkov, 530 06 Pardubice 

 

Zápis 

z II. zasedání 

Zastupitelstva městského obvodu Pardubice VI 

 

konaného dne 13. března 2023 od 17:00 hodin  

v sále Siesta rodinného resortu ve Starých Čívicích 
 

Přítomni: PhDr. Petr Králíček, Ing. František Socha, Ph.D., Tomáš Rambousek, Daniel Křivka, 

Mgr. Martin Vencl, Robert Klčo, Mgr. Martin Kratochvíl, Ing. Tomáš Pelikán, Hynek Štichauer, 

Ing. Ondřej Karas, Ing. Helena Dvořáčková, doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D., Bc. Tomáš 

Lauryn, Ing. Michal Pilař, Jiří Chmelík  

 

Hosté:       Bc. Simona Hývlová, vedoucí OES ÚMO Pardubice VI 

                  Bc. Petr Komžák, vedoucí OIDŽP ÚMO Pardubice VI 

Ing. Aleš Herák, tajemník ÚMO Pardubice VI 

Věra Žáčková, referentka OES ÚMO Pardubice VI-zapisovatelka 
 

 

Omluven:  

 

Zasedání zahájil starosta PhDr. Petr Králíček v 17:00 hod., přivítal přítomné a konstatoval, že 

podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva a zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. 

 

Volba pracovního předsednictva, návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu: 

 

Do pracovního předsednictva byli navrženi a zvoleni: 

PhDr. Petr Králíček – předsedající, Ing. František Socha, Ph.D., Hynek Štichauer 
 

Hlasování: 15 pro 

 

Do návrhové komise byli navrženi a zvoleni: 

Ing. Michal Pilař, Bc. Tomáš Lauryn 

 

Hlasování: 15 pro 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: 

doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D., Daniel Křivka  

 

Hlasování: 15 pro 

 

Zapisovatelkou byla určena: 

Věra Žáčková 
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Starosta konstatoval, že zápis z I. řádného zasedání ZMO Pardubice VI byl ověřen, usnesení 

vyvěšena na úřední desce.  

 

Rozprava: 

pí. Dvořáčková: 

- žádá o opravu hlasování u bodu, kde zastupitelstvo pověřuje starostu k jednání s MO 

Pardubice VII ve snaze dohodnout revokaci usnesení o alokaci finančních prostředků na výkup 

pozemků pro propojku lávek, je chybně uvedeno, že se zdržela. Paní Dvořáčková se nezdržela, 

ona ho sama navrhovala. Chce tedy opravit, že hlasovala „pro“, takže 5 pro. 

p. starosta: 

- dodatečně dohledáno: dle zvukového záznamu z jednání ZMO bod navrhoval zastupitel 

Lauryn a pro hlasovali 4 zastupitelé.  

 

Hlasování: 13 pro 

2 zdržel se – Lauryn, Dvořáčková 

 

Starosta seznámil přítomné s programem zasedání, který byl zveřejněn na úřední desce. 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel PhDr. Petr Králíček 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI 

– předkladatel Ing. Michal Pilař 

3. I. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 – předkladatel Mgr. Martin Vencl 

4. Odměny za výkon funkce členům ZMO Pardubice VI – předkladatel Mgr. Martin Vencl 

5. Poskytnutí finančního daru z rozpočtu MO Pardubice VI na stavby kanalizačních 

přípojek k nemovitostem v Opočínku a Lánech na Důlku – předkladatel Mgr. Martin 

Vencl 

6. Vnitřní předpis č. 27 – Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Městského obvodu 

Pardubice VI – doplnění znění – předkladatel PhDr. Petr Králíček 

7. Program rozvoje Městského obvodu Pardubice VI na roky 2023-2026 – předkladatel 

PhDr. Petr Králíček 

8. Jednací řády výborů zastupitelstva – předkladatelé Mgr. Martin Vencl, Ing. Michal Pilař 

9. Diskuse, beseda s občany  

 

Rozprava: 

pí. Dvořáčková: 

- žádá o rozšíření programu o bod „Dopravní opatření v ul. Přeloučská“ a zařazení před bod 

č. 9 Diskuze. 

 

Nově navržený program: 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel PhDr. Petr Králíček 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI 

– předkladatel Ing. Michal Pilař 

3. I. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 – předkladatel Mgr. Martin Vencl 

4. Odměny za výkon funkce členům ZMO Pardubice VI – předkladatel Mgr. Martin Vencl 
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5. Poskytnutí finančního daru z rozpočtu MO Pardubice VI na stavby kanalizačních 

přípojek k nemovitostem v Opočínku a Lánech na Důlku – předkladatel Mgr. Martin 

Vencl 

6. Vnitřní předpis č. 27 - Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Městského obvodu 

Pardubice VI – doplnění znění – předkladatel PhDr. Petr Králíček 

7. Program rozvoje Městského obvodu Pardubice VI na roky 2023-2026- předkladatel 

PhDr. Petr Králíček 

8. Jednací řády výborů zastupitelstva – předkladatelé Mgr. Martin Vencl, Ing. Michal Pilař 

9. Dopravní opatření v ul. Přeloučská 

10. Diskuse, beseda s občany  
 

Hlasování: 15 pro 

 

Zápis ze zasedání: 

 

Bod programu č. 1:  

Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního řádného 

zasedání ZMO Pardubice VI – předkladatel PhDr. Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

p. Lauryn: 

– dotazuje se, proč není v zápise RMO uvedeno, že jimi navržená pí. Ladislava Karbanová, jako 

člen komise v Lánech na Důlku, nebyla jmenována. 

p. starosta: 

– vysvětluje, že navržená v jisté době nekomunikovala a nespolupracovala s úřadem i přes to, 

že byla ve smluvním zaměstnaneckém vztahu s ÚMO Pce VI. Proto takovýto člověk nebyl radou 

obvodu zařazen do komise rady, která by právě měla úzce spolupracovat s obvodem.  

pí. Dvořáčková: 

– uvádí, že starosta nemá právo nezařadit nominanta do komise. 

p. starosta: 

- konstatuje, že komise jsou poradním orgánem Rady. Rada MO rozhodla, že s takovýmto 

člověkem spolupracovat nechce, podklady k rozhodnutí jsou k dispozici u p. starosty. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-39: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere tuto zprávu na vědomí. 

 

Hlasování: 15 pro 

 

 

Bod programu č. 2:  

Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – předkladatel 

Ing. Michal Pilař 

p. Pilař uvedl tento bod programu 
 

Bez rozpravy 
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Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-40: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) souhlasí se způsobem, kterým Rada MO Pardubice VI provedla kontrolu usnesení ze 

svých schůzí, 

b) vypouští z evidence usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2022-23  Z2022-24  Z2022-27 

Z2022-28  Z2022-29  Z2022-30 

Z2022-32 až Z2022-38 

c) ponechává v evidenci usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2016-99  Z2019-43  Z2022-128 

Z2022-25  Z2022-26  Z2022-31                    

 

Hlasování: 15 pro 

 

Bod programu č. 3:  

I. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 - předkladatel Mgr. Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

p. starosta: 

- doplňuje, že přidal usnesení „c“, kde se upravuje pravomoc Rady provádět změny rozpočtu 

do výše 500 tisíc Kč a vysvětluje proč. 

- navrhuje oddělené hlasování o usnesení 1 a+b, a následně c. 

 

Rozprava: 

p. Lauryn: 

- navrhuje oddělené hlasování u b, 

pí. Dvořáčková: 

- má výhradu k 4. řádku v 1. Rozpočtovém opatření. Dotazuje se, proč obvod má platit 

elektrickou přípojku, kdo ji bude používat? Nebylo by lepší, aby si to postavil baseball? A my 

jako obec jen přispějeme? 

p. starosta: 

- vysvětluje, proč by to obvod měl platit, protože areál je ve správě obvodu nikoli baseballu. 

A dokud areál bude spadat do správy obvodu, tak budeme hradit veškeré investice. Až baseballu 

bude schválena výpůjčka, budou si elektřinu hradit sami.  

pí. Dvořáčková: 

- žádá o samostatné hlasování k této položce. 

p. Kratochvíl: 

- dotazuje se, zda by nebylo vhodné ze strany obvodu, dokud nedojde k výpůjčce, udělat nájemní 

smlouvu. 

p. Rambousek: 

- konstatuje, že Wayne´s žádají o dotaci na provoz sportovišť. Podmínkou je, že pozemek je 

v majetku města. A to splňují, elektriku platí ze svého a budou platit dál, mají zažádáno 

o výpůjčku, rozhodnutí bude v řádu měsíců, elektriku vyrobenou centrálou nyní platí také sami. 

 

p. Lauryn: 
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- studoval provozní řád sportovního areálu a na základě toho se dotazuje, zda by neměl být 

upraven provozní řád (po kladném vyřízení přípojky), kdyby si chtěla hřiště vypůjčit fyzická 

osoba. 

p. starosta: 

- konstatuje, že to je předčasné řešit. 

p. Pejchal 

- ptá se, jaká je doba realizace přípojky. 

p. starosta: 

- především záleží na ČEZu. 

pí. Dvořáčková: 

- konstatuje, že je to záležitost ČEZu i placení přípojky. 

p. Karas: 

- dotazuje se, na co je potřeba navýšení o 200 tisíc Kč na položce projektové dokumentace na 

kap. 15 – Životní prostředí. 

p. starosta: 

- vysvětluje, že na PD k parku u Zlaté přilby, konkrétně studie, posudky na stromy, keře, … 

 

Navržené usnesení: 

Usnesení Z2023-41: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) bere na vědomí X. a XI. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2022 ve znění 

přílohy č. 1 a 2 tohoto usnesení. 

b) schvaluje I. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění přílohy 

č. 3 tohoto usnesení.  

c) Rada MO Pardubice VI je oprávněna provádět přesuny rozpočtových prostředků mezi 

jednotlivými schválenými výdajovými položkami do výše 500 tisíc Kč. Toto oprávnění 

se schvaluje na období od 21. února 2023 do konce volebního období, tj. do voleb do 

ZMO Pardubice VI konané v roce 2026. O takto provedených rozpočtových opatřeních 

je povinna informovat ZMO Pardubice VI na nejbližším zasedání.  

 

Hlasování: 

 

Samostatně bod 1a         12 pro 

     3 zdržel se – Lauryn, Dvořáčková, Chmelík 

 

Samostatně položka Přírodní sportovní areál na kapitole 11 – Hospodářství  

                                       11 pro 

                                        4 zdržel se – Pilař, Kratochvíl, Lauryn, Dvořáčková 

 

Samostatně bod 1b       12 pro 

   3 zdržel se – Lauryn, Dvořáčková, Kratochvíl 

 

Samostatně bod 1c – musí být správné datum od 13.3. opravit v usnesení (Pelikán upozornil) 

 7 pro 

4 proti – Dvořáčková, Štichauer, Lauryn, Chmelík 

4 zdržel – Karas, Pilař, Kratochvíl, Pejchal  
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Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-41: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) bere na vědomí X. a XI. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2022 ve znění 

přílohy č. 1 a 2 tohoto usnesení. 

b) schvaluje I. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2023 ve znění přílohy 

č. 3 tohoto usnesení.  

 

Bod programu č. 4:  

Odměny za výkon funkce členům ZMO Pardubice VI, členům výborů a komisí – předkladatel 

Mgr. Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

p. Kratochvíl: 

- předkládá svůj návrh a vysvětluje jej. 

p. Lauryn: 

- konstatuje, že hlavní třecí bod je odměna místostarosty.  

p. Vencl, p. Socha, p. Chmelík, p. Kratochvíl, p. Pilař: 

- diskutují o výši odměny místostarostovi. 

p. Kratochvíl: 

- konstatuje, že Rada předložila návrh ještě zvýšený oproti původnímu z minulého jednání 

a chce vysvětlení. 

p. starosta: 

- vysvětluje důvod zvýšení, byla vydána a zákonem stanovena nová tabulka s navýšením od 

01.01.2023. 

p. Pelikán: 

- předkládá svůj návrh a seznamuje s jeho obsahem ostatní zastupitele. 

p. Karas: 

- žádá o rekapitulaci návrhů. 

p. starosta: 

- rekapituluje návrhy: 1 - původní vzešlý z RMO, 2 – návrh p. Kratochvíl, 3 - návrh p. Pelikán 

- doplňuje informaci platnosti od 01.04.2023. 

 

 

Navržené usnesení: 

Usnesení Z2023-42: 

1) Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) bere na vědomí výši poskytované měsíční odměny starostovi v souladu 

se z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, a Nařízením vlády 

č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, 

ve znění pozdějších předpisů,  

b) bere na vědomí změnu Nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů 

zastupitelstev územních samosprávných celků, účinnou od 01.01.2023, 

c) schvaluje s účinností od ………………. poskytnutí odměny neuvolněným členům 

zastupitelstva a členům výborů, kteří nejsou členy ZMO Pardubice VI, ve znění přílohy 

č. 1 tohoto usnesení. 

2) Zastupitelstvo MO Pardubice VI  
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a) bere na vědomí výši poskytované měsíční odměny starostovi v souladu 

se z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, a nařízením vlády 

č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, 

ve znění pozdějších předpisů, 

b) bere na vědomí změnu Nařízení vlády 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev 

územních samosprávných celků, účinnou od 01.01.2023, 

c) schvaluje s účinností od ……………… poskytnutí odměny neuvolněným členům 

zastupitelstva a členům výborů, kteří nejsou členy ZMO Pardubice VI, ve znění přílohy 

č. 1 tohoto usnesení s níže uvedenými změnami: 

 

Hlasování:  

1 návrh od p. Pelikána:  9 pro 

    4 proti – Kratochvíl, Pilař, Dvořáčková, Lauryn 

    2 zdržel se – Chmelík, Karas 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-42: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) bere na vědomí výši poskytované měsíční odměny starostovi v souladu se 

z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, a Nařízením vlády 

č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, ve 

znění pozdějších předpisů,  

b) bere na vědomí změnu Nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů 

zastupitelstev územních samosprávných celků, účinnou od 01.01.2023, 

c) schvaluje s účinností od 01.04.2023 poskytnutí odměny neuvolněným členům 

zastupitelstva a členům výborů, kteří nejsou členy ZMO Pardubice VI, ve znění přílohy 

č. 1 tohoto usnesení. 

 

 

Bod programu č. 5:  

Poskytnutí finančního daru z rozpočtu MO Pardubice VI na stavby kanalizačních přípojek 

k nemovitostem v Opočínku a Lánech na Důlku – předkladatel Mgr. Martin Vencl 
p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-43: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI v souladu se zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) 

a Zásadami pro poskytnutí daru z rozpočtu MO Pardubice VI na stavbu kanalizačních přípojek 

k nemovitostem v Opočínku a Lánech na Důlku schvaluje poskytnutí finančního daru dle 

přílohy č. 1 tohoto usnesení.  

 

Hlasování: 15 pro 

 

Bod programu č. 6:  

Vnitřní předpis č. 27 - Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu Městského obvodu Pardubice 

VI – doplnění znění – předkladatel PhDr. Petr Králíček 
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Starosta uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-44: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje doplněné Zásady pro poskytování dotací z rozpočtu 

Městského obvodu Pardubice VI dle přílohy č. 1 této zprávy.  

 

Hlasování: 15 pro 

 

Bod programu č. 7:  

Program rozvoje MO Pardubice VI na roky 2023-2026 – předkladatel PhDr. Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu  

 

Rozprava: 

p. Karas: 

- děkuje za konstruktivní spolupráci při tvorbě programu, žádá o změnu v části oblast dopravní 

infrastruktury, v části propojky Lány na Důlku a Starými Čívicemi, zodpovědná osoba ne 

p. Kratochvíl, ale p. Karas, a v části oblast technické infrastruktury u optiky doplnit p. Karas. 

p. Lauryn: 

- dotaz na p. Vencla ohledně obnovy divadelního spolku. 

p. Vencl: 

- vysvětluje záměr založení divadelního spolku. 

p. Lauryn: 

 – dotazuje se na zvýšení bezpečnosti u ZŠ ve Svítkově? 

p. starosta: 

 – informuje o aktuální situaci. Jedná se o zpomalení dopravy před ZŠ Svítkov.  

p. Lauryn: 

- konstatuje, že má problém se stylem přípravy programu rozvoje. Žádá, aby bylo definováno, 

kdo je zodpovědná osoba a následně schváleno. 

p. Pelikán: 

- oponuje, že není nutné tento institut schvalovat. Je to na dobrovolné bázi.  

p. Socha: 

- žádost o doplnění p. Štichauera u výměny herní sestavy v Opočínku. 

p. Štichauer: 

 – informuje, že se chce pokusit hřiště renovovat. 

pí. Dvořáčková: 

- chystají své náměty na vylepšení života v obvodě.  

občanka: 

 – dotazuje se, proč není jediný bod na Čívice v plánu rozvoje? 

p. starosta: 

- informuje o připravovaných projektových dokumentacích na rekonstrukce ulic v Borku, 

Kokešova a V Chaloupkách, vše ve Starých Čívicích.  

p. Lauryn: 

- konstatuje, že v minulosti navrhoval, aby byly uvedeny termíny, kdy a jaký projekt bude a kde, 

v jaké obci, realizován. Nyní se ptá, proč to tam tak není? 

pí. Dvořáčková: 
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- ptá se proč nejsou v programu rozvoje uvedeny náklady na realizaci jednotlivých akcí. 

p. starosta: 

- termíny a náklady by nebyly relevantní vzhledem k vývoji cen. Určovat cenu a termín realizace 

bez projektové dokumentace, tak jak chce pí. Dvořáčková a Lauryn, by bylo věštění z křišťálové 

koule.  

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-45: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje Program rozvoje Městského obvodu Pardubice VI 

na roky 2023-2026 ve znění přílohy č. 1 této zprávy. 

 

Hlasování: 14 pro 

1 zdržel – Lauryn 

 

Bod programu č. 8:  

Jednací řády výborů zastupitelstva – předkladatel Mgr. Martin Vencl a Ing. Michal Pilař 

p. Vencl uvedl tento bod programu  

 

Rozprava: 

p. Pilař: 

- informuje o rozšíření jednacích řádů o možnost online jednání výboru. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-46: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje: 

a) Jednací řád Finančního výboru ZMO Pardubice VI ve znění přílohy č. 1 tohoto 

usnesení. 

b) Jednací řád Kontrolního výboru ZMO Pardubice VI ve znění přílohy č. 2 tohoto 

usnesení. 

 

Hlasování: 15 pro 

 

Bod programu č. 9: 

Dopravní opatření v ul. Přeloučská 

 

Rozprava: 

občan: 

- dotazuje se na nedávno umístěný zákaz stání na ul. Přeloučská od čp. 176 – po odbočku 

z ul. Chotkova. 

- dotazuje se na možnost umístění přechodu u školky ve Starých Čívicích. 

- dotazuje se na možnost posunutí značky začátek obce ve směru od Pardubic. 

 

p. starosta: 

- objasnil záležitost přechodů pro chodce, která souvisí s provedenou rekonstrukcí státní silnice 

a dal slovo p. Komžákovi, který odpovídá na dotazy občana i následné dotazy občanů.  

občan: 

- předal p. Komžákovi písemně všechny dotazy. 

občané, p. starosta, zastupitelé a p. Komžák: 
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- diskutují o vznesených dotazech a možnostech řešení problematických situací. Řízení 

o povolení dopravního značení na státní silnici v Přeloučské ulici vždy vede Krajský úřad 

Pardubického kraje a v rámci toho vždy dochází v souladu s legislativou ke zveřejňování 

záměrů na úředních deskách. 

p. Lauryn: 

 – navrhuje podpořit peticí situaci na ulici Přeloučská. 

p. starosta: 

- petice nic nevyřeší. Přislíbil, že zajistí jednání na Krajském úřadě na odboru dopravy, 

který o umístění dopravního značení na zmíněné ulici Přeloučská rozhoduje, a to i s účastí 

zástupců občanů ze Starých Čívic.  

 

Občané předali p. Komžákovi kontakty na 2 zástupce, kteří se jednání zúčastní. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2023-47: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI pověřuje odbor dopravy MO Pardubice VI, aby podal návrh 

na obnovu původního stavu dopravního značení v ul. Přeloučská před 31.01.2023 ke Krajskému 

úřadu Pardubického kraje. 

 

Hlasování  14 pro,  

1 nehlasoval – Vencl 

 

Bod programu č. 10:  

Diskuse, beseda s občany 

 

Rozprava: 

Proběhla diskuze ohledně dopravního značení na ulici Přeloučská.  

 

Starosta konstatoval, že k tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení, poděkoval přítomným 

za účast, pozval je na III. řádné zasedání ZMO Pardubice VI, které se bude konat v pondělí 

12.06.2023 v sále Hospody u Pilařů v Popkovicích a ukončil zasedání v 19:15 hod. 
 

 

Zapsala: Věra Žáčková 

 

Tento zápis byl vyhotoven dne 20.03.2023 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Daniel Křivka v.r. 

dne:  21.03.2023 

 

doc. Ing. Vladimír Pejchal, Ph.D. v.r. 

dne:  20.03.2023 

 

dne: 21.03.2023                  

                                                                                                           PhDr. Petr Králíček v.r. 

                 starosta MO Pardubice VI  


